
d

Radny Rady Miejskiej Burmistrz Gminy
Konstaneifl_Jeziotmt Konstahicin - Jeziorna

KrzysztOf RaJkowski „„~„ „:L.. Michał Wiśniewski
~ M;~uiK”ML 2Ł ~
~„~;~xm

(w ~nicj$~u~ 202ą Wr 3 0 05-510 Konsta~cin~Jeziorna

„ ?~~tO

Przed1da~a v.., ~

Interpelację WS zwiększenia kursowania linii 724 lub linii L

Szanowny Panie Burmistrzu ubiegłym rokL 2023 przeprowadziłem wraz z mieszkanką Patrycją

Pacławską inicjatywę której celem było zabudżetowanie dodatkowych środków na zwiększenie częstotliwości

kursowania linii 724 lub alternatywnie dołożenie dodatkowej linii L.

przeprowadziliśmy rozmowę z przed~tawiei0lttI~”i ZTM (maj 2023), we wrześniu ztożyliśmy wniosek do

budżetu, który nic został niestety pozytywnie rozpczofly. Przygotowaliśmy petycję którą podpisało ponad

800 osób a w ramach prac nad projektem budżetu udało nam się przekonać radnych z komisji Budżetu,

Inwestycji i Spraw Majątkowych do przegłosowania pozytywnego przesunięcia kwoty dodatkowych 400

tysięcy złotych na zwiększenie kursowania linii 724 (ew dodatkowej linii L). 20 grudnia Sesja Rady Miejskiej

potwierdziła niniejszy zapis w budżecie Po czyn poinformowałem pisemnie TYM O niniejszym fakcie

i zapytałem jakie należy przedsięwziąć dalsze kroki. Rekomendacja TYM dotyczyła pójścia w kierunku

wykorzystania linii L jako wspierającej linię 724 — od tamtego czasu iniqjatywa leżała Po stronie władzy

wykonawczej czyli p. Burmistrza K. Jańczuka. porozmawiałem z pracownikami wydziału Dróg Gminnych

lecz jak wyżej bez zgody p. Jańezuka sprawa nie mogła ruszyć do przodu.

Załączam korespondencję emailową z 18 stycznia 2024 „ odpowiedź Burmiqtrta

Dzień dobry Panie Burmistrzu poinformowałem przedvtawicieli ZTM o dodatko~”ch środkach w budżecie na rok 2024 w

postaci 400 tys zł na wzmocnienie kursowania linii 72~ bądź uruchomieni”~ wspomagąjącel linii L a także zapytałem o

możliwość spotkania celem ustalenia dalszych kroków.

Mamy od strony spoŁecznej propozycję która wydąje ~żę najbardziej korzyvtna dla navzych mieszkańców. Zależy nam

żeby ustalić szczegóły a następnie żeby przejść do real/z iq/i.

Proszę o wyznaczenie osoby/osób które zostałyby oddelagowane na spotkanie w siedzibie ZTM. Ze swojej strony dodam,

że postaram się tak dostosować swqje ohuwiqzki, żeby być obecnym na spotkaniu. .ledynie nqjblizszy wtorek od godziny

14:30 mam niedostępny z powodu zwołania sesji nadz~;czaJnej Rady Miejskiej.

(radny KrzysztoJ”BajkOWskO

Szanowny Panie Radny Od dłuższego czasu prowadzę rozmowy przedvtawicielami samorządow gminy Gora Kalwaria



Panem Mateuszem Bajem w sprawie zwiększenia częs! ~t/iwości kursowania autobusu 742 i Panem Dani~/em

Putkiewiczem oraz Robertem Widzem B” sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu 724 lub innego

rozwiqzania problemu komunikacji na tej tras ie.S potkani w ZTM ma sens tylko wtedy gdy gminy najpierw porozum leją

się w tej sprawie. Pogląd ten popiera Pan Grzegorz Dzien.iaszczyk z ZT1iI. Pozdrawiam.

(Burmistrz Kazimierz Jańczuk,)

Od tego czasu najprawdopodobniej nie zostały podjęte żadne kroki. Starałem się dopominać o rzeczoną

sprawę nie mniej jednak ani Burmistrz ani Wiceburmistrzowie nie zaprosili nas na żadne spotkanie.

Wiem, że przejęcie obowiązków będzie dla Państwa czasochłonne nie mniej jednaj proszę o zajęcie się

tematem zwiększenia częstotliwości kursowania 724 I dodatkowych kursów linii L (nowej). Jako mieszkańcy

którym na sercu leży ten temat chętnie weźmiemy uczial w spotkaniu.

Załączam zrzut ekranu z mapka którą mieliśmy przygotowaną na spotkanie styczniowe (do którego niestety

nie doszło). Chodziło o dodatkową linię L. D”iś musiałaby zostać zmodfikowana o przejazd ulicą

Kołobrzeską i Śniadeckich.
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